
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

17 червня 2025 року  

 

м. Полтава № 32 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Балясна Вікторія Євгенівна, Калюга Ірина Олександрівна (у режимі 

відеоконференції), Сухонос Наталія Василівна (у режимі відеоконференції), 

Усанова Ольга Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна (у режимі 

відеоконференції) – члени постійної комісії. 

 

Відсутні: Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії, Богдан 

Руслан Дмитрович – член постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 9 осіб. Присутні – 7 осіб. 

 

Список запрошених та присутніх у кількості 16 осіб додається. 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з порядком 

денним засідання постійної комісії. 

Наголосив, що інформація з питання № 9 «Про передачу майна закладу 

освіти» містить гриф «Для службового користування», у зв’язку з цим його 

обговорення буде проводитися у закритому режимі, а члени постійної комісії 

мають підписати відповідні зобов’язання про нерозголошення службової 

інформації. 

 

Порядок денний: 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію Полтавського 

мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради шляхом 

приєднання до Полтавського обласного центру естетичного виховання 

учнівської молоді Полтавської обласної ради». 
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2. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до програми 

«Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки». 

3. Про розгляд питання «Про передачу нерухомого майна на баланс 

Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради». 

4. Про розгляд питання «Про Звернення депутатів Полтавської обласної 

ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства 

освіти і науки України, Міністерства розвитку громад та територій України 

щодо внесення змін до законодавчих актів України стосовно використання 

майна державних і комунальних закладів освіти». 

5. Про звернення депутатів Омельницької сільської ради Кременчуцького 

району Полтавської області до Полтавської обласної військової адміністрації, 

Полтавської обласної ради щодо включення опорного закладу «Омельницький 

ліцей» до Орієнтовного переліку закладів освіти, що забезпечуватимуть 

здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року в 

Полтавській області. 

6. Про звернення батьків учнів Пологівської гімназії Новосанжарської 

селищної ради Полтавської області щодо збереження закладу. 

7. Про роботу гуртків Полтавського обласного центру науково-технічної 

творчості учнівської молоді Полтавської обласної ради. 

8. Про введення додаткових посад керівників гуртків у штатний розпис 

Полтавського обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму 

і краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради. 

9. Про передачу майна закладу освіти. 

10. Різне. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний засідання постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. відсутня Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії: 

для інформації з питань порядку денного – до 10 хв; 

для співдоповіді – до 5 хв; 

виступаючим – до 3 хв; 

загальний час для обговорення питань – до 15 хв; 
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в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В не голосувала 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. відсутня Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до частини 

першої статті 591 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», у 

разі наявності у членів постійної комісії та присутніх на засіданні депутатів 

обласної ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони 

мають врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного 

оголошення про це під час засідання. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, вручив Синявській Т.Г., заступнику 

керівника апарату – керуючій справами виконавчого апарату обласної ради, 

Диплом Національного еколого-натуралістичного центру учнівської молоді 

Міністерства освіти і науки України, яким нагороджено Полтавську обласну 

раду за підтримку та вагомий внесок у розвиток позашкільної освіти еколого-

натуралістичного напряму. 

 

 

Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради 

шляхом приєднання до Полтавського обласного центру естетичного виховання 

учнівської молоді Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, пояснив, що необхідність реорганізації 

Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради 

обумовлена зменшенням чисельності здобувачів. Так, станом на 01.05.2025 у 

Полтавському мистецькому ліцеї ім. Софії Русової Полтавської обласної ради 

навчається 74 дитини. Повідомив, що з працівниками та батьками учнів ліцею 

проведено відповідну роботу, зокрема 52 учні зможуть продовжити здобуття 

загальної середньої освіти на відповідному рівні у закладах освіти області, 

працівники та педагоги будуть працевлаштовані до закладів освіти області, 

7 гуртків та студії, які працюють у ліцеї, будуть приєднані до Полтавського 
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обласного центру естетичного виховання учнівської молоді Полтавської 

обласної ради. 

 

В обговоренні виступили: 

 

Усанова О.П., член постійної комісії. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації. 

Сухонос Н.В., член постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради 

шляхом приєднання до Полтавського обласного центру естетичного виховання 

учнівської молоді Полтавської обласної ради». 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що необхідність внесення змін 

до програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки 

обумовлена наступним: 

- до Положення про всеукраїнський конкурс «Учитель року» були внесені 

зміни, тому відповідні зміни необхідно внести і до програми; 

- змінилися назви деяких закладів та назви виконавців програми; 

- проведення Всеукраїнського конкурсу-захисту науково-дослідницьких 

робіт учнів – членів Малої академії наук України найкраще організувати у 

Андріївському ліцеї Полтавської обласної ради, де наявне укриття та 

реалізується проєкт по ремонту комплексу будівель. 
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В обговоренні виступили: 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії. 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запросив членів постійної комісії 

відвідати Андріївський ліцей Полтавської обласної ради. Ознайомив членів 

постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки». 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про передачу нерухомого майна на 

баланс Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що проєктом рішення пропонується здійснити передачу нерухомого майна 

(24-х квартирного житлового будинку) в межах спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, з балансу 

Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської обласної ради 

на баланс, в оперативне управління, Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради. Наголосила, що частина квартир будинку знаходиться у приватній 

власності, ведеться робота щодо їх подальшої передачі на баланс об’єднання 

співвласників багатоквартирного будинку. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома.  

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про Звернення депутатів Полтавської 

обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 

Міністерства освіти і науки України, Міністерства розвитку громад та 

територій України щодо внесення змін до законодавчих актів України стосовно 

використання майна державних і комунальних закладів освіти». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поінформував, що звернення 

депутатів Полтавської обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України, Міністерства освіти і науки України, Міністерства розвитку 

громад та територій України щодо внесення змін до законодавчих актів 

України стосовно використання майна державних і комунальних закладів 

освіти доопрацьовано із врахуванням пропозиції Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації. Ознайомив членів постійної 

комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури Діденка О.Г. взяти до відома. 

2. Доручити виконавчому апарату обласної ради доопрацювати 

відповідний проєкт рішення. 
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3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради доопрацьований проєкт рішення з цього 

питання у встановленому порядку. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Омельницької сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області до Полтавської обласної 

військової адміністрації, Полтавської обласної ради щодо включення опорного 

закладу «Омельницький ліцей» до Орієнтовного переліку закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 

2027 року в Полтавській області. 

 

Пирог А.М., Омельницький сільський голова, звернувся з проханням 

включити опорний заклад «Омельницький ліцей» до Орієнтовного переліку 

закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої 

освіти з 01 вересня 2027 року в Полтавській області, запевнив, що громада 

забезпечить відповідність закладу освіти вимогам, що визначені 

законодавством України. Поінформував, що Омельницька громада закуповує 

додатковий транспорт для підвезення учнів, запрошує до навчання в 

Омельницькому ліцеї дітей з інших громад. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що кількість учнів 

Омельницького ліцею недостатня для створення ліцею, поінформував про 

ситуацію із формуванням мережі закладів освіти у Полтавській області. Також 

наголосив, що Омельницький ліцей – зразковий заклад з гарною матеріальною 

базою. 

Усанова О.П., член постійної комісії, зауважила, що функціонування 

закладів освіти в селі зупинить відтік населення та сприятиме збереженню села. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, звернув увагу, що заклади освіти не 

закриваються повністю, вони продовжать функціонувати як гімназії. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував Омельницькому 

сільському голові Пирогу А.М. укласти угоди з сусідніми громадами про 

залучення дітей до навчання в Омельницькому ліцеї. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. утрималась Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   
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ВИРІШИЛИ: рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

включити до Орієнтовного переліку закладів освіти, що забезпечуватимуть 

здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року в 

Полтавській області, опорний заклад «Омельницький ліцей» виконавчого 

комітету Омельницької сільської ради Кременчуцького району Полтавської 

області та внести відповідний проєкт рішення з цього питання на розгляд 

обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про звернення батьків учнів Пологівської гімназії 

Новосанжарської селищної ради Полтавської області щодо збереження закладу. 

 

Бровко І.О., директор Пологівської гімназії Новосанжарської селищної 

ради Полтавської області, повідомила про діяльність Пологівської гімназії 

Новосанжарської селищної ради Полтавської області та обґрунтувала 

необхідність продовження її функціонування. 

 

Супрун Г.І., Новосанжарський селищний голова, повідомив, що в період з 

02 по 13 жовтня 2023 року Управлінням Державної служби якості освіти у 

Полтавській області було здійснено аналіз діяльності відділу освіти 

Новосанжарської селищної ради та запропоновано вивчити питання доцільності 

функціонування деяких закладів освіти громади. Повідомив, що створено 

відповідну робочу групу з вироблення пропозицій щодо реорганізації закладів 

освіти Омельницької громади. Поінформував, що на сьогодні триває 

обговорення щодо перепрофілювання Пологівської гімназії у Пологівську 

початкову школу. Зупинився на проблемних питаннях діяльності закладу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

створення умов для здобуття якісної освіти. Повідомив, що повноваження щодо 

реорганізації Пологівської гімназії належать Новосанжарській селищній раді. 

Супрун Г.І., Новосанжарський селищний голова, поінформував про 

проведення ремонту доріг на території громади. 

 

В обговоренні виступили: 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії. 

Бровко І.О., директор Пологівської гімназії Новосанжарської селищної 

ради Полтавської області. 

Супрун Г.І., Новосанжарський селищний голова. 

Двірник Н.О., представник педагогічного колективу Пологівської гімназії 

Новосанжарської селищної ради Полтавської області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, закликав дирекцію Пологівської 

гімназії Новосанжарської селищної ради Полтавської області та депутатів 
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Новосанжарської селищної ради співпрацювати та взаємодіяти у процесі 

реорганізації закладу. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Пологівської гімназії Новосанжарської 

селищної ради Полтавської області Бровко І.О., Новосанжарського селищного 

голови Супруна Г.І. взяти до відома. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: Про роботу гуртків Полтавського обласного центру науково-

технічної творчості учнівської молоді Полтавської обласної ради. 

 

Романовська Т.М., заступник директора з навчальної роботи Полтавського 

обласного центру науково-технічної творчості учнівської молоді Полтавської 

обласної ради, поінформувала про роботу гуртків Полтавського обласного 

центру науково-технічної творчості учнівської молоді Полтавської обласної 

ради. Звернула увагу, що протягом 2024/2025 навчального року гуртки 

технічної творчості працювали як на базі Центру, так і на базі інших закладів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про філії Полтавського 

обласного центру науково-технічної творчості учнівської молоді Полтавської 

обласної ради. 

Романовська Т.М., заступник директора з навчальної роботи Полтавського 

обласного центру науково-технічної творчості учнівської молоді Полтавської 

обласної ради, повідомила, що у Полтавського обласного центру науково-

технічної творчості учнівської молоді Полтавської обласної ради філій немає. 

Разом з тим, керівник закладу відвідав декілька громад Полтавської області та 

запросив їх до співпраці. На сьогодні кілька громад виявили бажання створити 

гуртки операторів безпілотних літальних апаратів. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

створення у громадах відокремлених структурних підрозділів Центру. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував 

визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника директора з навчальної роботи Полтавського 

обласного центру науково-технічної творчості учнівської молоді Полтавської 

обласної ради Романовської Т.М. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавському обласному центру науково-технічної 

творчості учнівської молоді Полтавської обласної ради спільно з 

Департаментом освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації до 

15 вересня 2025 року провести роботу щодо створення гуртків науково-

технічної творчості у громадах Полтавської області. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: Про введення додаткових посад керівників гуртків у штатний 

розпис Полтавського обласного центру національно-патріотичного виховання, 

туризму і краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради. 

 

Храпаль А.О., виконувач обов’язків директора Комунального закладу 

«Полтавський обласний центр національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради», повідомив, що на 

базі закладу діє 13 гуртків та створено відокремлений структурний підрозділ 

«Центр військово-патріотичного виховання», поінформував про напрямки їх 

діяльності. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, звернув увагу, що для закладів 

позашкілля необхідно придбати шкільні автобуси. 

Балясна В.Є., член постійної комісії, повідомила, що у Полтавському 

центрі професійно-технічної освіти є можливості (матеріальна база та окремі 

кімнати) для створення підрозділу військово-патріотичного виховання 

Комунального закладу «Полтавський обласний центр національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради». Наголосила, що протягом останнього року питання 

опрацьовується, але досі залишається невирішеним. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував оглянути приміщення 

Полтавського центру професійно-технічної освіти. 

Чубенко А.Г., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, підтримав думку Діденка О.Г., голови постійної комісії, та 

запропонував детальніше вивчити це питання. 
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В обговоренні виступили: 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії. 

Храпаль А.О., виконувач обов’язків директора Комунального закладу 

«Полтавський обласний центр національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради», 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації. 

Балясна В.Є., член постійної комісії. 

Чубенко А.Г., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію виконувача обов’язків директора Комунального закладу 

«Полтавський обласний центр національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради» Храпаля А.О., 

директора Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової 

адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Погодити введення 10 додаткових посад (8 штатних одиниць керівників 

гуртків та 2 штатні одиниці методистів) у штатний розпис Полтавського 

обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, вручив: 

Чубенку А.Г., заступнику начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, Диплом Національного еколого-натуралістичного центру 

учнівської молоді Міністерства освіти і науки України, яким нагороджено 

колектив Полтавської обласної військової адміністрації за підтримку та 

вагомий внесок у розвиток позашкільної освіти еколого-натуралістичного 

напряму; 
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Діденку О.Г., депутату обласної ради, голові постійної комісії, Диплом 

Комунального закладу «Полтавський обласний центр національно-

патріотичного виховання, туризму і краєзнавства учнівської молоді 

Полтавської обласної ради» за підтримку Всеукраїнської дитячо-юнацької 

військово-патріотичної гри «Сокіл» («Джура»). 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про передачу майна закладу освіти. 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, (міститься 

інформація з обмеженим доступом). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, (міститься інформація з 

обмеженим доступом). 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, (міститься інформація з обмеженим 

доступом). 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, (міститься 

інформація з обмеженим доступом). 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, (міститься інформація з обмеженим 

доступом). 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Балясна В.Є. за Сухонос Н.В за 

Богдан Р.Д. відсутній Усанова О.П. за 

Василенко М.Г. за Цибульська Ю.В. відсутня 

Діденко О.Г. за Юрченко Т.О. за 

Калюга І.О. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф., директора Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. (Міститься інформація з обмеженим доступом). 
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10. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що на сьогоднішній день 

в умовах війни збільшилась кількість людей, які знаходяться в скрутних 

матеріальних умовах, російська федерація продовжує обстріли цивільної 

інфраструктури. Тому є необхідність здійснення матеріальної підтримки 

військових, ветеранів та членів їх сімей, запровадження додаткових заходів з 

надання грошової допомоги. Комплексною програмою реабілітації, інтеграції 

та соціального захисту Захисників та Захисниць, членів сімей загиблих 

Полтавської області на 2023 – 2025 роки передбачено виплати 

військовослужбовцям, які отримали поранення, членам сімей загиблих, 

щомісячна допомога на дітей загиблих Захисників і Захисниць, лише з місцевих 

бюджетів. Необхідно посилити цю допомогу коштами з обласного бюджету. 

Запропонував дати доручення виконавчому апарату обласної ради 

підготувати проєкт рішення щодо внесення змін до Програми розвитку 

місцевого самоврядування у Полтавській області на 2024 – 2026 роки та 

передбачити додаткове фінансування у розмірі 16 млн 800 тис. грн для надання 

депутатами обласної ради разової грошової допомоги громадянам. 

 

Чубенко А.Г., заступник начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації, повідомив про додаткові види допомог для громадян з 

державного та місцевого бюджетів. Наголосив, що на сьогодні позиція 

Міністерства соціальної політики України полягає в тому, що доречніше 

надавати населенню безкоштовні послуги, ніж виплачувати кошти. 

 

Усанова О.П., член постійної комісії, повідомила, що направила до 

Полтавської обласної ради та Полтавської обласної військової адміністрації 

депутатське звернення з ініціативою започаткувати виплати дітям від 

народження до трьох років щомісячно у розмірі 1 тис. грн. Також готується 

петиція до органів державної влади з пропозицією додаткових виплат матерям, 

у яких є діти до 3 років. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував підтримати 

обговорені ініціативи. 

Члени постійної комісії підтримали пропозиції. 

 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 
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Додаток  

до протоколу засідання 

постійної комісії  

від 17 червня 2025 року 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 
 

заступник голови Полтавської обласної ради 

Бровко 

Інна Олександрівна 

директор Пологівської гімназії Новосанжарської 

селищної ради Полтавської області 

 

Двірник 

Наталія Олександрівна  

представник педагогічного колективу 

Пологівської гімназії Новосанжарської селищної 

ради Полтавської області 

 

Жолонка 

Ольга Миколаївна 

консультант відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Коморна 

Леся Федорівна 
 

начальник Управління майном обласної ради 

Кончаковський 

Євген Олегович 

 

директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації 
 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення діяльності 

ради виконавчого апарату обласної ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Пирог 

Андрій Миколайович 

 

Омельницький сільський голова 

Радіоненко 

Оксана Дмитрівна 

представник батьківського колективу Пологівської 

гімназії Новосанжарської селищної ради 

Полтавської області 

 

Романовська 

Тетяна Миколаївна 

заступник директора з навчальної роботи 

Полтавського обласного центру науково-технічної 

творчості учнівської молоді Полтавської обласної 

ради 
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Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Супрун 

Геннадій Іванович 

 

Новосанжарський селищний голова 

Храпаль 

Анатолій Олександрович 

виконувач обов’язків директора Комунального 

закладу «Полтавський обласний центр 

національно-патріотичного виховання, туризму і 

краєзнавства учнівської молоді Полтавської 

обласної ради» 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 
 

заступник голови Полтавської обласної ради 

Чубенко 

Антон Григорович 
 

заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації 

 

представники засобів масової інформації. 

 

 


